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Protokół Nr 57/2023 Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Protokół Nr 54/2023 Komisji Rodziny i Spraw Społecznych 

Protokół Nr 55/2023 Komisji Praworządności 

ze wspólnego posiedzenia  

które odbyło się w dniu 26 września 2023 roku 

w sali sesyjnej w Ratuszu, ul. Wiosny Ludów 6. 

Posiedzenie komisji trwało od godz. 16.30 do godz. 17.05. 

W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych członków Komisji oraz pozostałe osoby 

zaproszone. 

Nieobecny był radny Maciej Ostrowski. 

W posiedzeniu uczestniczyli: zastępca prezydenta Witold Nowak, sekretarz miasta 

Hanna Bryska, zastępca skarbnika Ryszard Pilarski, dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji Ewa Kulczyńska, dyrektor Żłobka Miejskiego Magdalena Rabikowska, radny 

Marek Cieślak, radca prawny Jacek Ignaczak. 

Kierownicy Wydziałów: 

 Geodezji i Katastru Paweł Smogór, 

 Kultury. Sportu i Spraw Społecznych Zenona Sroczyńska, 

 Bezpieczeństwa i Zrządzania Kryzysowego Paweł Figurski. 

Listy obecności stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Posiedzeniu połączonych komisji przewodniczył przewodniczący Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu Tomasz Andrzej Nowak. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu powitał wszystkich uczestniczących 

w posiedzeniu. 

Porządek posiedzenia:  

1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na LXXVII sesję Rady Miasta Konina. 

2. Sprawy bieżące. 
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Ad. 1 

Pkt 4 Informacja z realizacji Uchwały Nr 850 Rady Miasta Konina z dnia 28 grudnia 

2022 roku, w sprawie wydatków budżetowych, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2022. 

Informację omówił z-ca Skarbnika Miasta Konina Ryszard PILARSKI. 

Do informacji radni nie mieli pytań. 

Komisje przyjęły informacyjnie ww. materiał. 

Pkt 5 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a) zmian w budżecie miasta Konina na 2023 rok (druk nr 1027);  

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Konina na lata 2023-2036 

(druk nr 1028). 

Projekty uchwał omówił z-ca Skarbnika Miasta Konina Ryszard PILARSKI. 

Do projektów uchwał radni nie mieli pytań. 

Komisje przyjęły informacyjnie ww. materiały. 

Pkt 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji 

projektu pn.: „Ósemka nie zna granic” w ramach Programu Erasmus+ 

(druk nr 1012). 

Pkt 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji 

projektu pn.: „Europejskie szkolenia – wzmocnieni nauczyciele i zmotywowani 

uczniowie” (druk nr 1013). 

Pkt 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji 

projektu pn.: „Akredytacja nr: 2022-1-PL01-KA121-SCH-000095999” w ramach 

Programu Erasmus+ (druk nr 1014). 

Pkt 12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji 

projektu pn.: „Akredytacja nr: 2023-1-PL01-KA121-SCH-000126681” w ramach 

Programu Erasmus+ (druk nr 1015). 

Pkt 13 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji 

przedsięwzięcia realizowanego w ramach Programu Erasmus+, Typ akcji: KA121-

VET-Akredytowane projekty na rzecz mobilności osób uczących się i kadry 

w sektorze Kształcenia i szkolenia zawodowego, wniosek nr: 2023-1-PL01-KA121-

VET-000130940 pod nazwą „Kształcenie i rozwój – zagraniczne mobilności 

zawodowców ZSBiKZ” (druk nr 1016). 

Projekt uchwały omówił zastępca prezydenta Witold NOWAK, cytuję: „Projekty 

uchwał i uzasadnienia są podobne, ale przejdę po kolei przez każdy z nich. 
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Projekt uchwały druk nr 1012 dotyczy Szkoły Podstawowej nr 8. Szkoła Podstawowa 

przystępuje do projektu w ramach działania edukacja szkolna, projekt finansowany jest 

z Erasmus+, czyli w 100%. Wartość projektu wynosi 181 tys. zł. 

Projekt uchwały druk nr 1013 dotyczący Szkoły Podstawowej nr 15, przy czym jest to 

projekt finansowany z Programu Fundusze Europejskich dla Rozwoju Społecznego na 

lata 2021-2027 oraz współfinansowany z Europejskiego Funduszu Społecznego Plus, 

tutaj wartość projektu to 83 tys. zł, tu także 100% finansowanie. 

Projekt uchwały druk nr 1014 dotyczy Szkoły Podstawowej nr 9 z oddziałami 

integracyjnymi im. Bohaterów Westerplatte, wartość tego projektu to 303 tys. zł, także 

finansowany z Erasmus+ również w 100%. 

Druk nr 1015, to jest projekt uchwały dotyczący Przedszkola nr 32 z oddziałami 

integracyjnymi, tu także kadra przedszkole chce współpracować międzynarodowo i się 

rozwijać w ramach programu Erasmus+. Dotyczy to mobilności uczniów i kadry 

edukacji. Ten projekt ma wartość w przeliczeniu na złotówki około 117 tys. zł i także jest 

w 100% finansowany z Erasmus+. 

Projekt uchwały - druk nr 1016 dotyczy kształcenia i rozwoju mobilności zawodowców 

z Zespołu Szkód Budownictwa i Kształcenia Zwodowanego, to są akredytowane 

projekty na rzecz mobilności osób uczących się i kadry w sektorze kształcenia 

i szkolenia zawodowego, także finansowane w 100%, a wartość tego projektu 

w przeliczeniu z Euro to jest 278,73 zł. I to są wszystkie projekty, które macie państwo 

do zaopiniowania dzisiaj na komisji, a jutro na sesji do uchwalenia. Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący posiedzenia otworzył dyskusję nad projektami uchwał. 

Do projektów uchwał radni nie mieli pytań. Przystąpiono do głosowania. 

DRUK Nr 1012 

W jednomyślnym głosowaniu: 12 radnych „za” – Komisja Edukacji, Kultury i Sportu 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji 

projektu pn.: „Ósemka nie zna granic” w ramach Programu Erasmus+. 

DRUK Nr 1013 

W jednomyślnym głosowaniu: 12 radnych „za” – Komisja Edukacji, Kultury i Sportu 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji 

projektu pn.: „Europejskie szkolenia – wzmocnieni nauczyciele i zmotywowani 

uczniowie” 
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DRUK Nr 1014 

W jednomyślnym głosowaniu: 12 radnych „za” – Komisja Edukacji, Kultury i Sportu 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji 

projektu pn.: „Akredytacja nr: 2022-1-PL01-KA121-SCH-000095999” w ramach Programu 

Erasmus+. 

DRUK Nr 1015 

W jednomyślnym głosowaniu: 12 radnych „za” – Komisja Edukacji, Kultury i Sportu 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji 

projektu pn.: „Akredytacja nr: 2023-1-PL01-KA121-SCH-000126681” w ramach Programu 

Erasmus+. 

DRUK Nr 1016 

W jednomyślnym głosowaniu: 12 radnych „za” – Komisja Edukacji, Kultury i Sportu 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji 

przedsięwzięcia realizowanego w ramach Programu Erasmus+, Typ akcji: KA121-VET-

Akredytowane projekty na rzecz mobilności osób uczących się i kadry w sektorze 

Kształcenia i szkolenia zawodowego, wniosek nr: 2023-1-PL01-KA121-VET-000130940 

pod nazwą „Kształcenie i rozwój – zagraniczne mobilności zawodowców ZSBiKZ”. 

Pkt 15 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw nowo 

projektowanym ulicom publicznym (druk nr 1017). 

Projekt uchwały omówił kierownik Wydziału Geodezji i Katastru Paweł SMOGÓR, 

cytuję: „Panie przewodniczący, szanowni państwo. Ten projekt uchwały dotyczy nadania 

nazwy ulicom, które w palnie miejscowym wyznaczone są już jako sieć dróg 

publicznych, krasu drogi dojazdowej i lokalnej. Te ulice położone są w sąsiedztwie 

intensywnie rozwijającej się zabudowy mieszkaniowej w tej części obrębu Międzylesie, 

w tej chwili rozwija się tam budownictwo mieszkaniowe w zabudowie szeregowej. 

Podjęcie uchwały ma na celu zapewnienie możliwości prawidłowej numeracji w krótce 

oddawanych do użytkowania budynkom. Proponowane nazwy ulic to Łosiowa, Sarnia, 

Jelenia i Gronostajowa, nazwy związane są z obrębem Międzylesie, nawiązują do 

koncepcji w oparciu, o które zostały już na poprzednich sesjach nadane nazwy ulic: 

Jeżowa, Zajęcza, Zwierzyniecka i tym podobne. W zawiązku z tym proszę o pozytywne 

zaopiniowanie projektu uchwały.” 

Wiceprzewodniczący Komisji Praworządności Jacek Kubiak otworzył dyskusję nad 

projektem uchwały. 
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Głos zabrał przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Tomasz Andrzej 

NOWAK, cytuję: „Ja mam uwagę, tu już z panem prezydentem się wymieniliśmy, bo tam 

jest ulica Łosiowa i ulica Jelenia, a jak jest Jelenia, bo powinna być Łosia, bo jak jest 

Łosiowa, to ta druga powinna być Jeleniowa. Więc zależy która wersje przyjmiemy, bo 

jest albo Łosiowa i Jeleniowa albo Łosia i Jelenia. Tu wybrano dwie inne formy. 

W każdym razie ja żadnych poprawek nie zgłaszam.” 

Do projektu uchwały radni nie mieli pytań. Przystąpiono do głosowania. 

W jednomyślnym głosowaniu: 6 radnych „za” – Komisja Praworządności pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazw nowo projektowanym ulicom 

publicznym. 

Pkt 16 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy 

(druk nr 1023). 

Pkt 17 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

(druk nr 1024). 

Projekt uchwały omówił radny Marek CIEŚLAK, cytuję: „Jako radny skorzystałem 

z możliwości inicjatywy uchwałodawczej. Złożyłem dwa projekty uchwał do 

zatwierdzenia na radę miasta – druk nr 1023 projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy 

ulicy i druk nr 1024 projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 

Jeśli chodzi o projekt uchwały zawarty w druku nr 1023 proponuje tutaj by 

dotychczasową nazwę ulicy jaka w przestrzeni naszego miasta istniała, mianowicie ulica 

150-lecia w obrębie Łężyn zmienić na nazwę „150-lecie Cukrownictwa”. Dlaczego to 

uczyniłem? Otóż szanowni państwo radni nazwa 150-lecia została nadana 46 lat temu 

uchwałą Miejskiej Rady Narodowej w Koninie z inicjatywy pracowników Cukrowani 

Gosławice w celu uczczenia 150 rocznicy przemysłu cukrowniczego w Polsce. Ta nazwa 

150-lecia przez tyle lat istniała i tak naprawdę jak ktoś się nie zagłębił ona tak naprawdę 

nic nie wnosiła, bo nie każdy wiedział czego praktycznie ta nazwa dotyczy, bo 150-lecia 

sama w sobie można było przykleić do wszystkiego. I tak pomyślałem, że wiele osób, 

którzy byli inicjatorami nadania tej nazwy po prostu już nie żyje i pomyślałem, żeby 

powiedzmy upamiętnić właśnie między innymi ten przemysł cukrowniczy, który istniał 

w naszym mieście, na naszym osiedlu, prawie przez 100 lat gdzieś zaistniał w nazwie 

i to słowo cukrownictwa myślę, że jest adekwatne do tej sytuacji, żeby też upamiętnić 

ten przemysł, który tu nas istniał, pracowników, którzy tu byli, tak że w miejscu, gdzie 

ten zakład istniał, myślę, że to jest uzasadniony projekt. Tym bardziej, że podjęcie tej 

uchwały też to jest ważnienie nie będzie powodowało skutków finansowych, gdyż przy 

tej ulicy nie zostały przypisane żadne numery porządkowe budynków, tak że to będzie 

można powiedzieć bez kosztowo z tym, że tablice by trzeba było założyć. To jest jedna 
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kwestia. Jedynie proszę, bo nie wiem dlaczego tutaj w uzasadnieniu ja proponuję, żeby 

dopisać „z inicjatywy pracowników Cukrowni „Gosławice”, w celu uczczenia 150-ej 

rocznicy przemysłu cukrowniczego w Polsce”. Prosiłbym, żeby to dopisać. 

Teraz jeśli chodzi o druk nr 1024, a mianowicie proponuję w projekcie uchwały nadanie 

nazwy Floriana Marciniaka ulicy położonej w obrębie Łężyn. Ulica ta znajduje się między 

ulicą Łężyńską wzdłuż Szkoły Podstawowej Nr 11 do ulicy Nowiny. Jest to ulica, które do 

tej pory nie miała żadnej nazwy, a powstała w momencie kiedy zlikwidowano zakład, 

a w tym miejscu przebiegały tory kolejowe ona zostały zlikwidowane, a w to miejsce 

została utworzona ulica, ale do tej pory bez żadnej nazwy. Pierwsza przyczyna jaką się 

kierowałem, żeby nadać tą nazwę ulicy jest to, że przy tej ulicy planujemy w przyszłości 

budowę bloków mieszalnych i w momencie kiedy rzeczywiście doszłoby do budowy 

i zasiedlenia nazywa ulicy jest jak najbardziej potrzebna. Ale drugie takie ważniejsze mi 

się wydaje, że jest to, że przy okazji nadania nowego sztandaru w Szkole Podstawowej 

Nr 11, gdzie patronem jest Florian Marciniak, poprosiłem panią dyrektor, ponieważ ta 

ulica jest w bezpośrednim kontakcie ze szkolą by rozpisano taki konkurs wśród 

młodzieży na nazwę ulicy i tak naprawdę młodzież wybrała jednoznacznie nazwę tej 

ulicy Floriana Marciniaka patrona swojej szkoły. Dlatego też zaproponowałem 

w związku z tym, że ta nazwa wygrała myślę, że pst Floriana Marciniaka, nie będę teraz 

mówił, bo jest wszystko w uzasadnianiu, ale w dzisiejszych czasach, gdzie wojna jest 

przy granicach naszej ojczyzny postać Floriana Marciniaka młodego człowieka, który 

postawił swoje życie na ołtarzu wolności ojczyzny myślę, że jest w tych czasach jak 

najbardziej wzorowa do naśladowania wśród młodych ludzi, ale nie tylko. Tak że proszę 

państwa radnych o pozytywną opinię w przypadku tych dwóch uchwał, tej zmieniającej 

nazwę i tej jeśli chodzi o nadanie nowej nazwy.” 

Wiceprzewodniczący Komisji Praworządności otworzył dyskusję nad projektami uchwał. 

Do projektów uchwał radni nie mieli pytań. Przystąpiono do głosowania. 

DRUK Nr 1023 

W jednomyślnym głosowaniu: 6 radnych „za” – Komisja Praworządności pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy. 

DRUK Nr 1024 

W jednomyślnym głosowaniu: 6 radnych „za” – Komisja Praworządności pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
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Ad. 2. Sprawy bieżące. 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Tomasz Andrzej 

NOWAK, cytuję: „Proszę państwa, składaliśmy teraz wnioski radnych i ja po tych 

wszystkich sportowych perypetiach, które się w naszym mieście pojawiły chciałbym 

jeszcze zwrócić uwagę, nawiązując do 30-lecia Szkoły Podstawowej Nr 15, ponieważ tam 

cały czas jest niedokończony trzeci etap remontu toalet, złożyłem ten wniosek, który 

składam od 2021 roku. Wiem, że pan prezydent zadeklarował na tej imprezie, że już 

w tym budżecie te pieniądze się znajdą, ale wniosek złożyłem licząc na to, że już tam to 

wszystko zostanie pozytywnie załatwione. 

Drugą sprawę, którą chciałbym Komisji Edukacji, Kultury i Sportu też wyartykułować jest 

to budowa integracyjnego placu zabaw dla dzieci przy Przedszkolu Nr 1 Kosmatek i to 

jest etap drugi. 

Trzecia spraw. Właściwie to jest taka najbardziej paląca, to jest wymiana instalacji 

elektrycznej w Szkole Podstawowej Nr 1 i to jest sprawa, która bardzo pali Radę 

Rodziców w Szkole Podstawowej Nr 1 i chciałbym, żeby członkowie komisji ... to znaczy 

ograniczyłem się i nie chciałem radnemu Wanjasowi wchodzić gdzieś tam w paradę, ale 

to są te potrzeby, który najlepiej znam i one dotyczą spraw infrastrukturalnych 

placówek edukacyjnych w naszym mieście. 

Jest jeszcze jedna sprawa. To jest sprawa remontu hali sportowej w I Liceum 

Ogólnokształcącym. 

I na tym zakończmy i chciałbym, żeby państwo radni zwrócili uwagę akurat na te 

sprawy i to nie są moje sprawy, to są sprawy, więc nie wiem skąd tu jakieś zarzuty 

gdzieś kuluarowo. Jeżeli ktoś chce zabrać głos to proszę bardzo. Pani radna Monika 

Kosińska, proszę bardzo.” 

Głos zabrała radna Monika KOSIŃSKA, cytuję: „Panie przewodniczący, szanowni 

państwo. Ja chciałabym zaprotestować przeciwko takiemu stawianiu sprawy, żebyśmy 

dzisiaj na komisji edukacji omawiali pańskie wnioski do budżetu Miasta. Bo w zasadzie 

powinniśmy mieć wszyscy możliwość omówienia swoich wniosków do budżetu miasta 

i dzisiaj zgłoszenia i o nich odpowiadania. Dziwny zbieg okoliczności przed wyborami, 

nie powinniśmy robić takich rzeczy. Miejmy do siebie wzajemny szacunek.” 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Tomasz Andrzej 

NOWAK, cytuję: „Radna Kosińska jak zwykle nie słuchała. Powiedziałem, że chciałem je 

wyartykułować, żeby państwo zwrócili na nie uwagę, bo te sprawy się ciągną i niech 

pani nie myli kampanii wybaczaj z byciem radny albo radną, czy ktoś tutaj występuje 

jako jakiś kandydat? Czy pani coś takiego zauważyła albo usłyszała? Jest pani 
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niepoważna pani radna Kosińska naprawdę i to jest kolejne antagonizowanie komisji, 

to jest kolejne podgrzewanie nastrojów w tej komisji ... to jest teraz podgrzewane 

niepotrzebne nastrojów. Jeżeli ja na poprzedniej komisji w tamtym roku zrobiłem to 

samo....” 

Głos zabrała radna Monika KOSIŃSKA, cytuję: „To pan to robi i myślę, że jest to jest 

celowe działanie, bo nikt z nas kto składa wnioski do budżetu nie artykułuje ich wtedy 

kiedy nie trzeba ...” 

Kontynuując przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Tomasz Andrzej 

NOWAK, cytuję: „Pani radna, niech pani się cofnie do protokołu z komisji sprzed roku, 

zrobiłem to samo, a nie było żadnej kampanii wyborczej, pani się mylą miejsca i sprawy 

naprawdę, czy tu toś wystąpił jako jakiś kandydat?” 

Radna Monika KOSIŃSKA powiedziała, cytuję: „Jak zwykle pan przewodniczący 

przerywa...” 

Kontynuując przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Tomasz Andrzej 

NOWAK, cytuję: „Nie, bo pani chce zrobić tak, że nagada pani głupot, jeżeli pani 

wypowiedź jednego z radnych kwalifikuje jako wypowiedź kandydata do Sejmu, to jest 

to w tym momencie żenujące. Proszę niech się pani radna Kosińska wypowie do końca. 

Proszę bardzo. W Takim razie radny Wiesław Wanjas, bo to wszystko zmierza w dziwną 

stronę proszę bardzo. 

Głos zabrał radny Wiesław WANJAS, cytuję: „Według mnie jak najbardziej 

prawdopodobnie moja wypowiedź będzie zmierzała, dlatego bardzo proszę przed moją 

wypowiedzią nie mówić co będzie. Panie przewodniczący, panie prezydencie, szanowni 

państwo radni, jeżeli chcemy zachować porządek i zdyscyplinować samych siebie, to po 

pierwsze, czas składania wniosków do budżetu indywidualnie każdego radnego był do 

25 września. Po drugie dzisiaj nie jest czas na omawianie na komisjach, bo przyjdzie taki 

czas w październiku. Po trzecie, jeżeli chce pan złożyć wnioski panie przewodniczący, 

ma pan takie prawo, bo jutro jest sesja i na koniec sesji w trzecim od końca punkcie 

zawsze są wnioski radnych i to jest jak najbardziej prawidłowe miejsce, nikt nikomu nie 

będzie nic zarzucała, ma pan prawo swoim sposobem nawet 6, 7 nikt nie może panu 

powiedzieć, że pan nie ma tego prawa, ale nie dzisiaj, naprawdę dzisiaj nie jest czas na 

wnioski. Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Tomasz Andrzej NOWAK 

powiedział, cytuję: „Ja podkreślam jeszcze raz, chciałem je wyartykułować, żeby radni 

o nich usłyszeli, bo są to sprawy ważne, które ciągną się czasem latami, które nie są 

realizowane. Ale zrobiłem to samo w tamtym roku, jakoś radna Kosiska nie miała z tym 

problemów, więc nie wiem o co chodzi. Jeżeli ktoś z państwa chce zabrać głos podobny, 
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to przecież zawsze ta komisja była otwarta i każdy mógł tutaj powiedzieć co chce. 

A tutaj wychodzi na to, że nie można powiedzieć. Pan radny Krystian Majewski, proszę 

bardzo.” 

Głos zabrał radny Krystian MAJEWSKI, cytuję: „Jeżeli pan radny uzna to za stosowne 

i teraz zamknie tą dyskusję, to mój wniosek formalny będzie bez sensu, ale uważam, 

że nie musimy przedłużać tej dyskusji, która prowadzi donikąd i złoże wniosek 

formalny, żeby zamknąć tą dyskusję i komisję, bo teraz każdy emocjonalnie uczestniczy 

w dyskusji, wiec proszę o zamknięcie tej komisji” 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Obradom przewodniczyli: 

Przewodniczący  

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

/-/ Tomasz Andrzej NOWAK 

Wiceprzewodniczący  

Komisji Rodziny i Spraw Społecznych 

/-/ Wiesław WANJAS 

Wiceprzewodniczący 

Komisji Praworządności 

/-/ Jacek KUBIAK 

Protokołowała: 

J. Koszal 
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